
 

 

 

 

Styrelsens verksamhetsberättelse 
2014 
 
 

 
 

Klubben 
Vår kanslist Annette Nyman slutade i juni och ersattes av Maria 

Johansson som samtidigt gick ur styrelsen och ersattes av 
suppleanten Pontus Winqvist. 

Då Laget.se infört en ny funktion där man kan fakturera 
medlemsavgiften från föreningens hemsida och medlemsregister så 

beslutade vi att sluta använda Speedledger och istället bokföra på 
traditionellt sätt. 

 

Vi har en ständig kö med yngre barn in i föreningen och vi har 
startat ny knattegrupp med nya ledare. Några av våra äldre ledare 

har slutat.  
 

Träning 
Förutom våra barngrupper och allmänna vuxenpass så har vi under 

året provat på andra typer av pass, tex balance pass och 
nybörjargrupp vuxna på söndagar. Vi har genomfört läger och haft 

avslutningar.  
 

Trivselaktiviteter 
Vi har fortsatt vår satsning på trivselaktiviteter i klubben. Både för 

barnen, så att de ska få en chans att göra roliga saker tillsammans 
utanför dojon och även för ledarna. Alla ledare i klubben arbetar 

helt ideellt och det har då varit viktigt att vi får möjlighet att träffas 

regelbundet för att stämma av med varandra och umgås under 
trevliga former. 

 
Tävlingar och arrangemang 

Vi har arrangerat två stora egna tävlingar, Jucupen i Kumite och 
Sommarcupen i kata med mycket gott resultat och beröm från 

deltagande klubbar. En stor insats har gjorts från ca 60 funktionärer 
i klubben. Utöver detta så har vi deltagit i flera andra tävlingar 

såsom Banzai, Husqvarna och Danmark. Nytt för i år är att vi 
tecknat medlemskap i BudoKampsportsförbundet för våra 

tävlingsbarn vilket gör att vi även får delta på tävlingar som SKK 
arrangerar. Detta är viktigt för att barnen ska kunna få chans till 

fler tävlingar och att möta fler barn i rätt ålder och storlek. 
 

 



Enkätundersökning 

I december genomfördes en stor enkätundersökning för att se hur 
medlemmarna trivs i klubben och hur vi ska kunna erbjuda 

träningspass som passar så många som möjligt framöver. 
 

 
 



Styrelsens förvaltningsberättelse för 2014 
  
Föreningen hade i december 2014, 176 medlemmar. 

På banken hade vi 376 586 kronor per den 31/12. Ekonomin är god. 
Resultatet för 2014 var en vinst på 145 066 kronor. 

En stor anledning till det höga resultatet är att anläggningsstödet 
från kommunen kommit in i år, det har kommit med viss 

eftersläpning, plus att kommunen beslutat att höja bidragsdelen. 

Tidigare har vi haft en överenskommelse att kommunen betalat 
50% av hyran, men i december beslutade de att ge oss 75% av 

hyran och betalade ut 26.900 kr extra i bidrag. 

 

Föreslagen verksamhetsplan 2015 
 

1. Fortsätta driva klubben enligt SHKKs värdegrund. 
 

2. Rekrytera fler ledare så att vi kan bereda alla barn som står i 
kö en plats. Engagera föräldrar och delegera ansvar, tex 

senpaiansvar även till ledare med lägre bältesgrad 
 

3. Anordna klubbdag för alla medlemmar under våren 
 

4. Anordna sommarcupen i kata i september 
 

5. Anordna SHKK Open i kumite i januari 
 

6. Deltaga i olika tävlingar och värna om att alla medlemmar 

som vill kan bygga upp tävlingserfarenhet, både barn och 
vuxna. 

 
7. Deltaga i gemensamma träningsläger, anordnat av andra 

klubbar. 
 

8. Anordna gradering under vårtermin och hösttermin. 
 

9. Inbjuda gästtränare från andra klubbar. Minst en per termin 
 

10.Få in redaktionella artiklar i lokaltidningen. 
 

   11.Anordna aktiviteter som stärker klubbkänslan 
o Avslutningsaktivitet varje termin i barngrupperna 

o Någon annan kul aktivitet per termin per grupp (tex 

filmkväll, övernattning i dojon, bootcamp, bad på 
Getskär, Laserdome etc) 

o En senpaiträff/fest per termin 
 



 
Föreslagen budget för 2015 
  
Styrelsen föreslår att vi behåller nuvarande medlemsavgifter då 

klubben är vid god kassa. 

  

Övrigt 
  
Eventuellt ytterligare handlingar som medlem vill ta del har tidigare 
funnits tillgänglig hos Per-Åke Minborg, ordförande. Han kommer 

efter årsmötet lämna allt material vidare till den som årsmötet 
väljer. 


